

Preventative Measures during Suspension Period 停課期間學校的防疫措施

As an effort to minimise the risk of disease transmission, the school has carried out the following precautionary measures during the school suspension period:

為減少疾病傳播，學校於停課期間進行以下的防疫措施:

1. Anyone who enters the school campus must: have their body temperature checked, clean their hands with hand sanitizer, and complete a health declaration form. A surgical mask must be worn while inside the school campus. For CKY students, parental consent form with valid signature must be brought to school for submission. Students will not be allowed to enter the campus without the consent form.
所有進入校舍之人士均須量度體溫、清潔雙手及配戴口罩，並需填寫健康申報表; 學生回校時需帶同家長同意書。如學生未能提供所需文件，將不能進入校舍。
2. Automatic hand sanitiser dispensers have been installed in different locations inside the school campus (including the security room, general office, staff rooms, and the library) for students to use.
設置自動洗手液機，並已安放於不同位置 (包括: 保安室、校務處、教員室及圖書館等)供學生使用;
3. The school has purchased hand sanitisers for each classroom and special rooms.
學校已購備消毒洗手液，安放於每個課室或特別室;
4. There is a regular disinfection schedule inside the school campus, including the sports ground, all classrooms and special rooms.
定期定時清潔消毒校園，包括: 球場、所有課室及特別室;
5. Most school taps have been changed to automatic sensing.
已改裝全校水龍頭為自動感應;
6. All classrooms/special rooms/library will be cleaned and disinfected after each use.
凡曾使用的課室/特別室/圖書館，均會定時清潔及消毒;
7. Windows will be opened regularly during the school suspension period in order to maintain good air flow. All curtains have been cleaned.
停課期間，工友會定時打開課室窗戶，保持室內空氣流通; 並已清潔全校的窗簾;
8. All air conditioners and filters have been cleaned.
清潔公司已清洗全校冷氣及隔塵網;
9. The school has hired a professional company to complete a disinfection operation in the school campus. The disinfectant is invented by a local university and it will last up to 90 days.
學校已聘請認可專業公司為全校進行消毒防疫，防疫劑由本地大學研發，有效防護長達 90 日。

Thank you for your cooperation and understanding. Stay healthy and looking forward to seeing you all very soon.